

HELGE NABER L.L.M.
RECHTSANWALT
ATTORNEY AT LAW
LAWOFFICE BREUER
Sonne für Eltern und Schwäger
110 Central Avenue Suite 320 - Great Falls Montana 59401
Telephone (406) 452-1100 - Facsimile (406) 452-5659
www.nabercor.com

VOLLMACHT

Hiermit erteile ich, _____

NABER PC, 300 Central Avenue Suite 320 in Great Falls, Montana 59401, U.S.A. ("Vertreter") Vollmacht, mich gegenüber Ulrich ENGLER and PRIVATE COMMERCIAL OFFICE INC., 1217 Cape Coral Parkway Suite 121, Cape Coral Florida 33904, und allen ihren Vertretern, ihr nahestehenden Personen, ihrer Tochterunternehmen und/oder alle Kontrollierenden oder ihnen kontrollierte Personen sowie gegenüber jeder anderen Person oder Behörde, gesetzlich und aussergerichtlich zu vertreten und für mich bestimmte Gelder anzunehmen und zu verwahren. Alle Personen sind im Umgang mit dem Vertreter von möglichen oder tatsächlichen Schwelge- und Vertraulichkeitspflichten entbunden.

Ich bin in den USA nicht ansässig und unterliege nach bestem Wissen und Gewissen auch nicht der US-Steuerung. Deshalb habe ich keine US-Sozialversicherungsnummer oder Steueridentifikationsnummer. Eine Kopie meines Ausweises liegt zum Nachweise ausländischer Nationalität und Wohnsitznahme an.

Ich kann diese Vollmacht jederzeit schriftlich gegenüber jedem widerrufen, der mit dem Vertreter in Verbindung steht, ein solcher Widerruf hat jedoch keine rückwirkenden Folgen.

DATIERT am 22.05.2008

Helge Naber
[Signature]

M. Stockinger
[Print Name]

Name
Anschrift
PLZ/Ort
Land
Geb.-Datum

Marianne Stockinger
Erdweg 10
80545 München
D
19.03.1963

EINFACHE ÜBERSETZUNG!
NUR ZU INFORMATIONSZWECKEN ERSTELLT

HELGE NABER L.L.M.
RECHTSANWALT
ATTORNEY AT LAW
LAWOFFICE BREUER
Sonne für Eltern und Schwäger
300 Central Avenue Suite 320 - Great Falls Montana 59401
Telephone (406) 452-1100 - Facsimile (406) 452-5659
www.nabercor.com

POWERS OF ATTORNEY

I, _____

hereby authorize NABER PC, 300 Central Avenue Suite 320 in Great Falls, Montana 59401, U.S.A. (the "Representative"), to represent me concerning any claims I may have or be able to assert against or related to

Ulrich ENGLER and PRIVATE COMMERCIAL OFFICE INC.
1217 Cape Coral Parkway Suite 121
Cape Coral Florida 33904

and/or any of their agents, affiliates, subsidiaries, controlling, controlled, and related person(s), predecessors and successors, to act on my behalf and in my name, and to receive funds disbursed to me on my behalf towards any persons, courts, and governmental agencies. All such persons shall be released from any ostensible or actual confidentiality obligation, if any, when dealing with the Representative. This Power of Attorney shall be unrevoked and without any reservation.

I am not a U.S. resident, and, to my best knowledge and belief, are not subject to taxation within the United States, and therefore do not have a U.S. Social Security Number or Taxpayer Identification Number assigned to me. A true and accurate photocopy of my passport is attached as proof of my foreign nationality and residence.

I may revoke this Powers of Attorney at any time by written revocation notice to any party with whom the Representative dealt, but such termination shall have no retroactive effects.

DATED this 22 day of May, 2008.

Helge Naber
[Signature]

M. Stockinger
[Print Name]

Name
Address
City
Country of Residence
Date of Birth

Marianne Stockinger
Erdweg 10
80545 München
D
19.03.1963